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amikor arról döntött a testület, hogy ezt a gépjárművet megvásároljuk. Felháborítónak tartom, hogy ezt
a gépjárművet  megvásároltuk és minden költségét  állja  a  város,  amikor  egy  sportegyesületnek  a
tavalyi évi 2 millió Ft-os támogatását nem tudjuk oda adni. Nem sorolnám a többit, hogy a kisebbségi
önkormányzatot mennyivel és hogyan támogatjuk. A régi polgármesternek is volt saját autója, volt egy
költségtérítése és abba bele kellett férjen minden. Polgármester úrnak is van költségtérítése pluszban
egy autó, aminek minden költségét a város állja, azt gondolom, hogy nem engedhető meg ebben a
városban. 

Fazekas Barna alpolgármester:
Több hozzászólást nem látok, kérem, szavazzunk az I. határozati javaslatról. 
(A szavazáson jelen van 9 fő képviselő.)

Pécel Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen, 3 nem szavazattal, 0 tartózkodással
az alábbi határozatot hozta:

141/2015. (V. 5.) Kt. határozat:

Pécel  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  polgármesteri  megbízatásának  időtartamára
engedélyezi kizárólagosan Szöllősi Ferenc polgármester részére az önkormányzat használatában lévő
Skoda  Superb  NBX-344  forgalmi  rendszámú  személygépkocsi  hivatali-  és  magáncélra  történő

használatát. 
A  Képviselő-testület  a  fenti  személygépkocsi  hivatali-  és  magáncélú  használatával  kapcsolatos
költségeinek és  adó-,  illetve  adójellegű  közterheinek fedezetét  az önkormányzat  mindenkori  éves
költségvetésében biztosítja.

Felelős: Szöllősi Ferenc polgármester
Határidő: azonnal

Fazekas Barna alpolgármester:
Szavazzunk a II. határozati javaslatról!
(A szavazáson jelen van 9 fő képviselő.)

Pécel Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen, 3 nem szavazattal, 0 tartózkodással
az alábbi határozatot hozta:

142/2015. (V. 5.) Kt. határozat:

Pécel  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  személygépkocsi  használatával  kapcsolatos
döntések tárgyú 379/2014. (XI. 27.) Kt. számú határozatát visszavonja.

Felelős: Szöllősi Ferenc polgármester
Határidő: azonnal

13. napirendi pont
Javaslat a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló

elfogadására

Fazekas Barna alpolgármester:
Hozzászólást nem látok, kérem, szavazzunk.
(A szavazáson jelen van 9 fő képviselő.)

Pécel Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen, 0 nem szavazattal, 2 tartózkodással
az alábbi határozatot hozta:
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143/2015. (V. 5.) Kt. határozat:

Pécel Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Képviselő-testület szervezeti
és  működési  szabályzatáról  szóló  13/2015.  (III.31.)  önkormányzati  rendelet  25.  §  (3)  bekezdése
alapján,  a  határozat  melléklete  szerint  elfogadja  a polgármester  beszámolóját  a  lejárt  határidejű

határozatok végrehajtásáról.

Felelős: Szöllősi Ferenc polgármester
Határidő: azonnal

(A határozat melléklete az előterjesztés mellékletét képezi.)

14. napirendi pont
 Javaslat a 2015. évi nyári szociális gyermekétkeztetéssel kapcsolatos döntések meghozatalára

(Csúzi István irodavezető ismerteti az előterjesztést.)

Fazekas Barna alpolgármester:
Hozzászólást nem látok, kérem, szavazzunk a határozati javaslatról.
(A szavazáson jelen van 9 fő képviselő.)

Pécel Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással
az alábbi határozatot hozta:

144/2015. (V. 5.) Kt. határozat:

Pécel Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be az emberi
erőforrások  minisztere  által,  a  gyermekszegénység  elleni  program  keretében  a  2015.  évi  nyári
étkeztetés  biztosításának  támogatására  meghirdetett pályázati  felhívásra,  a  2015.  június  16.  és
augusztus 28. közötti időszakra.
A Pécel Város Önkormányzata 10 fő esetében vállalja a saját forrást, melynek összege 233 200 Ft.
A saját forrás pénzügyi fedezete Pécel Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 5/2015.
(III. 3.) önkormányzati rendelet 1. és 2. melléklete 1.3. során rendelkezésre áll.
A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  a  határozat melléklete  szerinti  nyilatkozat
aláírására,  valamint  felkéri  a  polgármestert,  hogy  gondoskodjon  a  pályázat  határidőben  történő
benyújtásáról.

Felelős: Szöllősi Ferenc polgármester
Határidő: 2015. május 7.

(A határozat melléklete az előterjesztés mellékletét képezi.)

Fazekas Barna alpolgármester:
A napirendi pontok végére értünk, két információt szeretnék még megosztani veletek. Május 15-én
17.00 órakor közmeghallgatást tartunk a Szemere iskola aulájában, illetve a hétvégén Csunya-kupa a
Petőfi iskolánál. Megköszönöm mindenkinek a munkáját, az ülést bezárom.

Az alpolgármester 10 óra 03 perckor bezárta az ülést.

k. m. f.

PH.
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                     Szöllősi Ferenc
                      polgármester

               Koncsekné dr. Kovács Ágnes
                                   jegyző


